



APPLICATION FOR ISSUING LETTER OF GUARANTEE

نموذج طلب إصدار خطاب الضمان

Bank's Reference No [OLGD]:	Date :
Beneficiary name and address:	إسم المستفيد والعنوان:
Currency & Amount (Figures and words): Subject:	العملة والمبلغ (بالأرقام والأحرف): الموضوع:
Guarantee type: Financial/Payment Bid Bond Performance Advance Payment Maintenance Retention Money MOL Others	نوع الكفالة: مالي/ دفع إبتدائي حسن تنفيذ دفعة مقدمه صيانة محتجزات مالية عمل و عمال أخرى
Guarantee text: Bank's standard format in English. Attached signed format (Subject to bank's approval).	صي فة خطاب الضمان: صيغة البنك بااللغة العربية
Validity ☐ Expiry on	الطلاحية: ينتهي بتاريخ
Issuance instructions: local issuance. Issue by S.W.I.F.T. to beneficiary and to be advised through advising/correspondent bank. Issuance by your correspondent bank(s) against your Counter Guarantee and we accept all terms, conditions, indemnities, applicable laws, jurisdiction and extra validities required by them in your Counter Guarantee. Delivery instruction: Our representative or	تعليمات الإصدار: إصدار محلي إصدار بالسويفت للمستفيد و التبليغ بها عن طريق البنك إصدار بالسويفت للمستفيد و التبليغ بها عن طريق البنك المراسل/ المبلغ. إصدار من قبل بنككم المراسل بناء على ضمانكم المقابل بالسويفت، وعليه نوافق على كل الشروط والأحكام والتعويضات والقوانين المطبقة والمحاكم القضائية والمدد الإضافية لصلاحية خطاب الضمان للمطالبة المطلوبة من البنك المراسل بما يغطي و يتطلب في شروط وأحكام ضمانكم المقابل. تعليمات التبليغ / التسليم:
Courier to address/contact name & number: Charges: In accordance with the Schedule of Charges (including Service Fee for the Services to be provided by Dubai Islamic Bank and issuance cost for LG. Collateral:	البريد السريع و توصيله للعنوان/ الإسم/ رقم الهاتف: الرسـوم: يراعــى مــا هــو وارد فــي جــدول الرســوم (بمــا فــي ذلــك رســوم الخدمــات التــي ســوف تقـدم مــن جانـب بنــك دبــي الإسلامــي وتكلفــة إصــدار خطــاب الضمــان).
☐ 100% cash margin or FD/UL ☐ As per the facility terms and conditions. Other instructions:	الضمانات المقدمة: 100%هامش نقدي أو وديعة حسب شروط التسهيلات الممنوحة. تعليمات أخرى :
Customer Name/ Address/ Contact number:	إسم العميل/ العنوان/ رقم الإتصال:
Account number: Please issue the Guarantee on our behalf on behalf of the following Third Party (name and address):	رقم الحساب: يرجى إصدار الضمان السلمنا بإسلم الطرف التالي فكره (الإسلم ملع العنوان):
By signing this application we hereby confirm our acceptance of terms and conditions mentioned the back page of this application (from 1 to 14).	بتوقیعــی/ توقیعنــا علــی هـــذا الطلــب أوكــد/ نؤكــد بموجبــه قبولــي/ قبولنـا للشــروط والأحـكام المذكــورة خلـف هــذه الصفحة (مــن 1 الــی 14)
Authorized Signature (s):	توقيع المفوض/ المفوضين بالتوقيع:

1. By signing this application (I/We) herein referred as "we" which terms represents ourselves and our accredited representatives or our assignee (s) or successors and legal heirs and it is understood that we shall remain entirely responsible to "you" (which term represents Dubai Islamic Bank and it's accredit representatives and assignees) and hereby indemnify you against all consequences whatsoever, direct or indirect, resulting from the issue of your Guarantees at our request on behalf of ourselves or on behalf of any 3rd party or joint ventures and including but not limited to any amendments, modification, extension, increase, decrease reissuance request by us or by beneficiary or beneficiaries authorized representative or assignees and hereby authorize you to act on our behalf with the beneficiary of this Guarantees. I/ we further declare that our obligations toward Dubai Islamic Bank are primary obligation and independent in nature from any current or future obligation or commitment to any other parties.

- 2. We hereby irrevocably and unconditionally authorize Dubai Islamic Bank to extend the Guarantees upon receipt of first written request from the beneficiary without our prior consent or to pay to beneficiary the Guaranteed amount if the Guarantee is not extended.
- 3. The Applicant hereby appoints Dubai Islamic Bank to provide any or a combination of the following Services being rendered in relation to the issuing / opening of the Letters of Guarantee (the **Services**):
 (i) Credit assessment of the Applicant;
- Review of the documentation pertaining to the issuance / renewal of the Guarantee;
- (iii)
- Provision of the documentation for the issuance / renewal of the Guarantee; Coordination with other counterparties for the issuance / renewal of the Guarantee; (iv)
- Assessing and processing of the claim under the Guarantee;
- (vi) Other services (other than the Funding Facility (as defined under clause 5 below) or (the Guarantee facility per se) agreed with the Applicant.
- 4. We irrevocably and unconditionally agree to pay Dubai Islamic Bank a service fee and/or issuance cost (as further detailed in the attached Schedule of Charges) (the **Service Fee**) in relation to the Services to be provided by Dubai Islamic Bank (as further detailed under Clause 5 below) (the Services).
- 5. We authorize Dubai Islamic Bank to immediately block the funds in our account(s) and all other related account(s) for an amount(s) equal to the full amount(s) of the Guarantees and in addition Dubai Islamic Bank will have the right at any time and without our prior written consent to debit our account(s) and all other related accounts with all payments which Dubai Islamic Bank may make in connection with Dubai Islamic Bank's Guarantees, and to debit our account(s) and all other related accounts with the full amount of Dubai Islamic Bank's Guarantees at any time until the return of the original Guarantees to Dubai Islamic Bank for cancellation thereof or until Dubai Islamic Bank receive a confirmation to Dubai Islamic Bank's satisfaction that the Guarantees has been treated as cancelled by the beneficiary and to hold such amount as security against our liability towards Dubai Islamic Bank in connection with the Guarantees until our liability to Dubai Islamic Bank in respect thereof is fully discharged to Dubai Islamic Bank's satisfaction.
- 6. We hereby authorize Dubai Islamic Bank to debit our account(s) and all other related accounts for the Service Fee for the issuance of the Guarantees and any other fee on a periodical basis the agreed security/ margin if any, and the Courier, Telex, Swift charges for Dubai Islamic Bank or for Dubai Islamic Bank's correspondent banks or any other incidental charges fees and/or out of pocket expenses or taxes (Including VAT) that Dubai Islamic Bank may properly incur as a result of issuing the Guarantees of thereafter during its validity or after it is cancelled.
- 7. All our current accounts, saving accounts, deposits, funds or investments with Dubai Islamic Bank's branch or branches, whether these are funds, securities, Sukuk or any other investments in any form whatsoever, will be held in safe custody as a security towards Dubai Islamic Bank's obligations under the Guarantees until its cancellation.
- 8. We hereby undertake to provide Dubai Islamic Bank with full cover for the Guarantees amount(s) and expenses that Dubai Islamic Bank may properly incur. Accordingly we promise to pay such amount(s) to Dubai Islamic Bank immediately upon receipt of Dubai Islamic Bank's written demand, either through mail, electronic mail or facsimile, in cash or in any form acceptable to Dubai Islamic Bank without any objection from our part.
- 9. We further declare that this agreement shall not be affected by my death (if the Applicant is an individual) or my/our liquidation or bankruptcy or dissolution (if the Applicant is a corporate entity/firm/partnership) but shall remain in full force and effect and shall continue to be binding notwithstanding any changes which may from time to time take place by death or otherwise however in the partners or constitution of my / our firm/company and / or bank and that this agreement does not supersede but is in addition to any letter of pledge/ hypothecation and / or other documents already signed or which may hereafter be signed by me / us in Dubai Islamic Bank's favor.
- 10. We further declare that should we submit our request for issuance of any Guarantee the validity of which is renewed automatically or with an open ended validity, we agree that such Guarantees will not be cancelled unless the original Bank Guarantee instrument and amendment(s) if any are return back to Dubai Islamic Bank for cancellation or upon receipt by Dubai Islamic Bank the official letter from beneficiary to cancel Dubai Islamic Bank's Guarantee and releasing Dubai Islamic Bank from Dubai Islamic Bank obligation thereunder and until then we are liable to honor beneficiaries claim received by Dubai Islamic Bank along with all commissions, charges, expenses due and payable to Dubai Islamic Bank or to any other intermediary parties in relation with such Guarantees.
- 11. We further declare that should an intermediary/ correspondent bank be involved in the issuance of the letter of Guarantee or Counter Guarantee is requesting Dubai Islamic Bank to issue Dubai Islamic Bank's Counter Guarantee in their favor as per their text then we indemnify Dubai Islamic Bank for any liability(ies) or obligation(s) caused by Dubai Islamic Bank using that Counter Guarantee text including but not limited to extra validity provided to correspondent/ intermediary bank or an indemnity covering the correspondent/ intermediary bank (s) against any loses/ damages.
- 12. We further declare that should an advance payment Guarantee be issued by Dubai Islamic Bank without an operative clause as per our request then we confirm our agreement that receipt of advance payment proceed falls under our responsibility and the advance payment Guarantee will be operative from date of issuance and claims if any will be accepted accordingly.
- 13. We further declare that should an advance payment Guarantee to be issued by Dubai Islamic Bank with an operative clause without specifying an account number to which the advance payment Guarantee proceeds shall be credited as per our request then we confirm our agreement that receipt of such advance payment proceeds falls under our responsibility and claims from beneficiary (if any) will be accepted by Dubai Islamic Bank as presented by the beneficiary without any requirement by Dubai Islamic Bank for further verification that advance payment has been paid to us and in case the advance payment proceed received by Dubai Islamic Bank then claims from beneficiary (if any) will be accepted up to the extent of amounts received as per Dubai Islamic Bank's records.
- 14. We further declare that the Letter of Guarantees or Counter Guarantee issued at our request will be subject to the uniform rules of demand Guarantees (URDG 758) and will be governed by and construed with the laws of the emirate of Dubai and applicable federal laws of United Arab Emirates at Dubai Islamic Bank's discretion. These courts will have the full jurisdiction to determine any dispute that may arise in connection with the Letter of Guarantees or Counter Guarantee. Also I/ we further declare that governing laws and court of jurisdiction may be amended as agreed on case to case basis.

1. مـن خلال التوقيع علـى هـذا الطلـب (أنا/ نحن) المشار عليه أدناه بصيغة الجمـع "نحن" نمثل أنفسـنا ومُمثلينـاً المعتمديـن و المحاليـن عليهـم حقوقنـاً وخلفائنـا او الورثـة الشـرعيين ومـن المتفق عليه ان نبقى دائماً مسؤولين تجاهكم أفي بنك دبي الإسلامي أو ممثليها المعتمدين أو المحالين عليهم حقوقكم) ونخلي طرفكم بموجبه ضد جميع النتائج مهماً كانت سـواء مباشـرة أو غير مباشرة والناشئة عن إصداركم لخطاب الضمان بناء علـي طلبنا بإسـمنا أو بإسـم طرف ثُالثُ أو باسم مشاريع مشتركة متضمنا كافة التعديلات اللاحقة عليه من قبيل وليس مقتصرا على) تمديدات أوزيادة و نقصان في القيمة أو إعادة إصدار والتي تتم بناء على طلبنا أو طلـب المستفيد أو ممثليهـم هـذا ونوكلكـم بموجبه للتصرف بالأصالـة عنا مـع المستفيد مُّن خَطَّابِ الضَّمَانِ هُـذَا، وَنَتَعَهَّدَ كَذَلكُ أَنِّ التِزامَاتُنَا وَتَعَهَداتَنا تَجَاهُ بِنَكَ دبي الإسلامي في هِذَا الطلب هــي التِزامَات أساسية من قبلنا لصالحكم ومستقلة في طبعها عن أية التزامات أو الطبحب هي إحراق المستقبلية تجاه أية جهـة اخـرى.

2. نفوضكـم بهـذا وبشـكل نهائـي وغيـر مشـروط بتمديـد هـذا الضمـان عنـد إسـتلام أول طلـب مـن المستفيد للتُمديـدُ بـدون موافقتنـا او الرجـوع الينـا او أن تدفعـوا قيمـة الضّمـان للمسـتفيدُ فـي حالة عدم التمديد.

- 3. بموجبه يوافق صاحب الطلب على تعيين بنك دبي الإسلامي لتقديم أي من الخدمات التالية أو عدد منها، والتي يتم تقديمها فيما يتعلق بإصدار أو فتح خطابات الضمان (الخدمات):
 - التقييم الائتماني لصاحب الطلب،
 - مراجعة المستندات المتعلقة بإصدار/ تجديد الضمان،
 - تقديم المستندات بغرض إصدار/ تجديد الضمان، التنسيق مع الأطراف المقابلة بخصوص إصدار / تجديد الضمان، (iv)
 - تقييم ومعالجة المطالبات المرتبطة بالضمان، (v)
- الضمان بحدُّ ذاتها) المتفقُّ عليها مع صاحب الطلب.

4. نتعهد بموجبه بصفة لا رجعة فيها وغير مشروطة، بأن ندفع لبنك دبى الإسلامى رسوم خدمة و/ أو تُكلفُةُ إصدار (وفق التّفاصيلُّ المّبينَّة ضمَّنْ جدولُ الرسوّم المرفقُّ) (**رسوم الخدمة**) فيما يتعلق بالخدمِّات التي سوف يتَّم تقديْمُها مـن قبل بنـك دبـي الإسـلامـي (وفق التفاصيـل المبيّنـة فَى البنـد 5 أدنـاه) (**الخّدمـاتُ**).

5. نفوضكـم، بالحجـز علـى أي مبلـغ مالـي مـن حسـاباتنا لديكـم، أو ايـة حسـابات اخـرى متعلقـة بمـا يعادل قيمـة المبلـغ الإجمالـى المبيـن فـى خطـاب الضمـان الـذي قمتـم بإصـداره وفقـا لطلبنـا وكذلك يحق لكـم فـي أي وقت من الأوقات، ودون الحاجة إلـى موافقة خطية منا الخصـم منن حساباتنا جميع المبالغ التي دفعتموها فيما يتعلق بخطاب الضمان الصادر عنكم، وكما يحق سهبونه المبيع المبيع الموادة في الضمان من مساباتنا أو اية مساباتنا أخرى متعلقة لكم القيام بغضم المبلغ ألمدده في الضمان من مساباتنا أو اية مساباتنا أخرى متعلقة سواء الآن أو في أي وقت من الأوقات إلى حين إرجاع ذلك الضمان لكم الإلغائم أو إلى حين إستلامكم تأكيدا مقنعا بأن خطاب الضمان قد الغي من قبل المستفيد، وحفظ ذلك المبلغ كتامين لديكم لتغطية مسؤوليتنا تجاهكم فيما يتعلق بخطاب الضمان الصادر عنكم إلى حيـن إنتهاء كامـل مســؤؤليتكُّم المرتبطـة بالضمَّان المذكَّـور وذلـك للحد المرضَّى لكـم.

واهوانفس المحصف هليها وارهدوه إرابريت والمحصص والمتحويطة المتصملة ضريبة القيمة المضافة) أخرى بها البنك المراسل أو أية رسوم و/أو مصروفات أو ضرائب (متضمنة ضريبة القيمة المضافة) أخرى عرضية تكبدها البنك نتيجة لإصدار هذا الضّمان أو بعد إصداره خلال مدة صّلاحيته أو حتى بعد إلغائه.

7. جميع الأموال المودعة مـن الودائع أو الإسـتثمارات لديكـم أو لـدى فـروع بنـك دبـي الإسـلامي سـواء كانـت سـندات أو سِـلع أو صكـوك أو أيـة مسـتندات مـن أي نـوع او لأي غـرض كان تصبح فـي الحفظ الأمـن لديكـم كتأميـن متعلـق بالتزاماتكـم المترتبـة علـى إصـدار خطـاب الضمـان إلـى أن يتم إلغاء خطاب الضمان من قبلكم.

8. بموجب هــذا نتعهـد بـأن نوفـر لكـم تغطيـة كافيـة لكامـل مبلــغ خطـاب الضمـان ولكافــة المصاريـف الــّــي قــد يتكبدهــا البنــك، كـمـا نتعهــد بـأن ندفــع لكــم المبالــغ المذكــورة بمجــرد استلامنا لطلـب خطـي منكم،عـن طريـق البريـد العـادي أو الالكترونـي أو الفاكـس، نقـدأ أو بـاي طريقــة أخــرى مقبولــة تَديكــم دونَ إعتــراَض مــن طرفتــاً.

9. نتعهد كذلـك أن هــذه الاتفاقيـة لا يحـوز أن تتأثـر بوفاتـى (إذا كان مقـدم الطلـب هــو فـرد) أو بنا في حالة التصفية أو الإفلاس أو الحل (إذا كان مُقْدَم الطلّب شُرِكة أو مؤسسة أو شراّكة ـُ ولكن تُظل قائمة و ملزماًة بصرفُ النظر عن أي تغييرات قد تحدث من وُقتُ لأخر بحالة وفاة أو تعديل في الشكل او التمثيل القانوني أو تعديل في الشركاء أو غير ذلك بما يتعلق بي / بنا / الشركة و / أو البنك ، وأن هِذا التعهد لا يحل محل بل يضيف إلى أي خطاب تعهد / الرهن و / أو وثائلً أخْرى وقعت بالفُعلَ أو التي قد نوقعُه لصالحُ بنك دَّبيُ الإسلَّامي.

10. نتعهـ د كذلـك أنـه إذا فـى حالـة تقديمنـا طلـب إصـدار خطـاب الضمـان بفتـرة صلاحيـة تتجـدد تلقائيا أو مفتوحة المدة، نتفق على أن هذه الضمانات لن تلغى إلا بعد إعادة اصل خطاب الضمان البنكي و تعديلاتها (إن وجدت) إلى بنك دبي الإسلامي للإلغاء أو عند إستلام بنك دبي الإسلامي إشعار خُطْي مَـنْ المُسْتَفيد لِالْفَاءَ خَطَابِ الضَّمَانِ الصَّادرُ مِـن بِنَـك دَبْيِ الإسلامي والإَفراج عنهاً وُبِناء عليه فَإِننا مَلزَمُون وَحتَى ذَلك الحَين بدفع قيمة أية مطالبات تَصلُ مَن الْمُسْتَقَيّد إلَّى بنك دبي الإسلامي جنبا إلى جنب مع جميع العمولات، والرسوم، والنفقات مستحقة الدفع الى بنك دبي الإسلامي أو أي أطراف وسيطة أخرى ذات الصلة بخطاب الضمان.

11. نتعهد كذلـك أنـه إذا تـم إصـدار خطـاب الضمـان مـن خـلال البنـك المراسـل أو البنـك الوسـيط بناء على ضمان مقابل من قبل بنك دبي الإسلامي في صالحهم حسب الصيفة المطلوبة من يناء على ضمان مقابل من قبل بنك دبي الإسلامي عن أية مسؤوليات أو التزامات قد تترتب على بنك دبي الإسلامي والناتجة من إستخدام صيغة الضمان المقابل بما في ذلك (ولكن لا تقتصر على) فترة صلاحية إضافية لصالح البنك المراسل أو البنك الوسيط أو التعهد بتأمين و تعويض سند المقابلة على التناف المسلم التناف المراسل أو البنك الوسيط أو التعهد بتأمين و تعويض البنـك المراسـل أوالوسـيط ضـد أيـة خسـائر أو أضـرار.

12. نتعهــد كذلــك أنــه بنــاء علــى طلبنــا إذا تــم إصـدار خطــاب ضمــان الدفعــة المقدمــة مــن قبــل بنك دبيّي الإسلامي بدون إضافة شرط سريان مفعول خطاب الضمان عند ورود الدفعة المقدمة للحساب المعين في بنك دبي الإسلامي، نتعهد ونؤكد اتفاقنا أن إستلام مبلغ الدفعة المقدمة يقع تحت طائلة مسؤوليتنا وأن خطاب ضمان الدفعة المقدمة سيكون ساري المفعول مــن تَّاريخ إصداره والمطالبات الْقائمـة علـى خطـاب الضمـان مقبولـة مـن تاَّريخ إصـدارة وفقـا لذلـك.

13. نتههد كذلك أنه بناء على طلبنا إذا تم إصدار خطاب ضمان الدفعة المقدمة من قبل بنك دبي الإسلامي مع إضافة شرط سريان مفعول خطاب الضمان عند ورود الدفعة المقدمة و لكن دون الإسلامي للمورود الدفعة المقدمة، نؤكد اتفاقنا أن إستلام مبلغ الدفعة المقدمة، نؤكد اتفاقنا أن إستلام مبلغ الدفعة المقدمة يقع تحت طائلة مسؤوليتنا وأنه سيتم قبول أية مطالبات من المستفيد (ن وجدت) من قبل بنك دبي الإسلامي كما وردت من قبل المستفيد بدون أي مسؤولية على بنك دبي الإسلامي للتحقق ما إذا تم دفع المبلغ الدفعة المقدمة لنا و في حال ورود الدفعة المقدمة تنا و في حال ورود الدفعة المدفعة المدفعة و الدفعة و الدفعة و الدفعة و الدفعة المدفعة و الدفعة و المقدمة الذي بنك دبي الإسلاميُ فإنه سيتَم قَبُولَ أية مطالبات من المسْتفيَّد (ان ۗوُجُدُت) لغاية قيمة المبالغ الواردة حسب سجلات بنك دبي الإسلامي.

14. نتعهـ د كذلـك أن خطـاب الضمـان أو الضمـان المقابـل الصـادر بنـاء علـى طلبنـا سـيخضع للقواعـد الموحدةٌ لخطابات الضّمان (ÜRDG 758) و يخضّع ويفسر حسب قوانين إمارة دبي والقوانين الاتّحادية المعمول بها في دولة الإمارات العربية حسب إختياركم. وأن هذه المحاكم لديها الصلاحية الكاملة للحكم في أي نّزاع قد ينشأ بصدد خطاب الضمان أو الضّمان المقابل. كما نتعهد ونقر أنه يجوز تعديـل القوانيـن المطبقـة و المحاكـم ذات الصلاحيـة علـى أسـاس كل حالـة.